
Geachte statenleden, 
 
Graag wil ik u hierop wijzen. 
De Gelderlander schrijft over woningen die gebouwd gaan worden in Achterberg gemeente Rhenen. 
Deze woningen zijn deels gesitueerd net buiten de bebouwde kom. 
  
Zie link.  
 
https://www.gelderlander.nl/rhenen/plan-voor-woonwijk-in-achterberg-mag-doorgaan-ondanks-
gezondheidsrisicos-door-geitenhouderij~aa5df0d1/ 
 
Ik denk dat hier kritisch naar gekeken moet worden. De woningnood is groot en mensen zijn bereid 
om gezondheidsrisico's te nemen. Maar het kan toch niet zo zijn dat de regelgeving omgekeerd 
wordt toegepast. Geitenhouderijen mogen niet uitbreiden in de provincie Utrecht, maar Gemeente 
Rhenen gaat en mag dus wel laten bouwen dicht in de buurt van een geitenboerderij. 
 
Ik ben ook bewoner van dit gebied. Ik ben absoluut niet tegen de woningen en de uitbreiding. Ik vind 
dat de geitenboerderij dan weg moet vanwege de gezondheidsrisico's. Het kan vind ik niet allebei. 
 
Ik hoop dat u kritisch wil kijken naar deze situatie. Ikvind het belangrijk dat hier zorgvuldig mee wordt 
omgegaan. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 

 
 

 




